
Verslag openbare wijkraadvergadering 23 januari 2023 in Aqua Viva 

 

Om 20.00 uur opent voorzitter Tjeerd van den Broek de vergadering en heet de aanwezigen (90 
personen) welkom. Tjeerd bedankt oud-voorzitter Hermine Groenendaal voor haar jarenlange 
(minstens 14 jaar) inzet voor de wijkraad. Als dank ontvangt  Hermine een presentje, een flesje 
walnotenolie uit Brakkenstein.  
Hermine wenst de wijkraad en de bewoners van Brakkenstein een goede tijd toe. 

Voor Pierre Demacker is er een schrijftolk in de zaal. Door het gebruik van een projector en een 
scherm kan iedereen meelezen wat er gezegd wordt.  
 
Oproep nieuwe bestuursleden De wijkraad is op zoek naar versterking van het bestuur. We zijn nu 
met 6 mensen maar zouden graag weer een bestuur van 8 mensen willen hebben. Wie sluit zich aan? 
Binnen het bestuur heeft een wisseling van taken plaatsgevonden. Tjeerd neemt het  voorzitterschap 
op zich, Stefan Daamen is penningmeester en Henk Sikking zal voor één jaar de secretaris zijn. 
 
Vaststelling agenda Pierre Demacker merkt op dat de notulen van de vorige openbare 
wijkraadvergadering nog goedgekeurd moeten worden. Hij heeft een opmerking over de metingen 
die de gemeente heeft gedaan van de snelheid van het autoverkeer op de Houtlaan. Ook zijn er 
metingen gedaan door enkele bewoners aan de Houtlaan. Meer dan een jaar duurde het voor de 
eerste metingen gedaan waren. De eerste metingen mislukten zelfs maar uiteindelijk  werden de 
cijfers duidelijk.  En wat bleek; de thuismetingen en de gemeentelijke metingen kwamen aardig 
overeen. Er wordt te hard gereden. 
 
Luchtkwaliteit Henk Nijhuis, senior adviseur luchtkwaliteit van de gemeente en Francée Aarts, arts 
van de GGD geven een presentatie. Op diverse plaatsen in Nijmegen worden metingen gedaan. In 
Brakkenstein niet. De presentatie staat op de wijkwebsite Presentaties over Luchtkwaliteit 23012023 
Vraag uit de zaal; Heeft de GGD invloed op het gemeentelijk beleid? De gemeente is niet verplicht 
het advies te volgen maar de GGD pleit er sterk voor om dat wel te doen. 
Vraag uit de zaal; Inwoner van Brakkenstein, sinds een half jaar,  merkt op dat zijn jonge dochter  last 
heeft van de luchtwegen. Er wordt in zijn omgeving op diverse plaatsen met houtkachels gestookt. 
Hij heeft in zijn directe omgeving al gevraagd  of er een filter geplaatst kan worden. Maar hij kan niet 
bij alle mensen langs gaan die een houtkachel stoken. Wat kan hij eraan doen om dit te laten 
stoppen? Het is wettelijk niet afdwingbaar om het stoken met houtkachels te verbieden. Een 
mogelijkheid is een wijkregisseur te vragen te laten bemiddelen. Om meer te weten over 
houtkachelgebruik, zie: https://www.nijmegen.nl/diensten/bouwen-en-wonen/hout-stoken/ Op 
www.stookwijzer.nu kun je zien of het weer geschikt is en via deze site kun je overlast bij de 
gemeente melden. 

Vervangingsgolf openbare ruimte  De gemeente start in 2024 met de vervanging van de openbare 
ruimte. Het gaat over het gebied tussen Heyendaalseweg, Houtlaan, St. Annastraat en de 
sportvelden. Nieuwe riolering, verharding, groen en straatmeubilair. De presentatie is hier te zien 
Presentatie Vernieuwingsgolf 23-1-2023. Het filmpje met de bewoner van de Kanunnikenbuurt 
https://youtu.be/zycnRc7JxEU 



De gaten die er nu zijn in het wegdek worden zeer binnenkort gedicht met koud asfalt. Mochten er 
hierna nog gaten ontstaan geef dat dan door via de Meld & Herstel App of via 14024. Voor de 
speelpleintjes aan de Kanunnik-  en Dekenstraten is al eerder een plan gemaakt samen met de 
aanwonenden. De realisatie van die plannen zal vooruit geschoven worden. Moeten we tot medio 
2024 wachten met de aanpak of wordt er eerder gestart met de aanleg? De gemeente organiseert 
binnenkort een bijeenkomst voor de bewoners aan die pleintjes om samen met bewoners die vraag 
te beantwoorden.  
 
Duurzaam bereikbaar Heijendaal Vanuit de campus is er de wens om de Heyendaalseweg af te 
sluiten. Er zou een knip moeten komen. Wij vinden als wijkraad belangrijk dat er ook gekeken wordt 
wat dat voor effect heeft voor de omliggende wijken. We hebben daarvoor aandacht gevraagd bij 
B&W. Daar is nog geen voldoende antwoord op gekomen.  

Gebiedsvisie Campus Heyendaal Vanwege de wetgeving is het nodig dat er voor gebieden waar 
veranderingen worden voorgesteld, dit in samenhang gebeurt met de omgevingsvisie van de stad. 
participatie is verplicht bij het opstellen van een omgevingsvisie. In het participatieplan Gebiedsvisie 
is sprake van 3 momenten voor participatie: 12 januari , in maart, in juni en tenslotte zal het na de 
zomervakantie door B&W worden vastgesteld. 
Op 12 januari was er een bijeenkomst voor omwonenden en ondernemers uit de omliggende wijken 
om over de toekomst van de campus te praten. De bewoners van omliggende wijken zijn hiervoor 
uitgenodigd. Zo'n 120 mensen waren aanwezig.  
In de zomer zullen er besluiten genomen worden. Laat van je horen voor die tijd. U kunt uw mening 
kenbaar maken op mailadres campusheijendaal@nijmegen.nl 
Er zijn tijdens de sessies over mobiliteit veel zorgen geuit over verkeersdruk en parkeerproblematiek 
die op dit moment in de omliggende wijken ervaren worden. 
Op Mijn Wijkplan is actuele informatie te vinden over Gebiedsvisie campus Heijendaal. 
https://nijmegen.mijnwijkplan.nl/heijendaal/project/gebiedsvisie-campus-heijendaal 
Iemand uit de zaal stelt voor de politieke partijen en B&W te benaderen. 
Afgesproken is dat als er mensen zijn die met andere bewoners mee willen denken over hoe 
gekomen kan worden tot een beter plan, dat zij dit kenbaar kunnen maken bij de wijkraad. 
 
Park Brakkenstein heeft een opknapbeurt nodig. Het definitieve plan kwam naar buiten zonder dat 
wij als wijkbewoners betrokken waren bij de planontwikkeling. De gemeente geeft aan graag 
inwoners te betrekken bij planontwikkeling  maar dat moet je dan wel doen als het plan in 
ontwikkeling is en niet achteraf. Volgens het plan moet de lanenstructuur hersteld worden maar 
daarvoor zouden dan 120 gezonde bomen gekapt moeten worden. Het bestuur van de wijkraad vindt 
het belangrijk dat inwoners meer worden betrokken bij een plan voor het park en dat behoud van 
groen duidelijker wordt meegenomen bij de besluitvorming. Het bestuur heeft de betrokken 
wethouders een brief gestuurd en aangegeven dat het bestuur het zeer ongepast vindt dat de wijk 
hier niet bij betrokken is. Brief Wijkraad + Vergunning Herstel Park Brakkenstein Nu de vergunning is 
verleend is kan men een zienswijze indienen. Dat kan iedereen doen. De wijkraad trekt samen met 
de botanische tuin en het IVN op en we wisselen informatie uit. Apart van elkaar zullen we een 
zienswijze indienen. Als je als wijkbewoner niet eens bent met het besluit, dan kun je ook een 
zienswijze indienen. Vanuit de zaal komt de opmerking om een onafhankelijk adviseur te vragen om 



het plan te toetsen. Dat zou een goed idee kunnen zijn, waarbij het wel de vraag is wie de kosten van 
een adviseur voor zijn rekening kan nemen. De wijkraad heeft hiervoor helaas geen budget. 
Afgesproken is dat als er mensen zijn die met andere bewoners mee willen denken over hoe 
gekomen kan worden tot een beter plan, dat zij dit kenbaar kunnen maken bij de wijkraad.  
 
Rondvraag Henk Sikking bedankt Aqua Viva voor het gebruik van de aula voor de openbare 
wijkraadvergadering. Voor de bewoners is Aqua Viva op zoek naar vrijwilligers. Zijn er mensen die 
kleine taken willen verrichten zoals, voor de kippen zorgen of af en toe met bewoners een wandeling 
maken? 
 
Afsluiting  De voorzitter bedankt iedereen  voor de aanwezigheid en nodigt uit om een samen nog 
een drankje te nemen.  
 
Bestuur wijkraad Brakkenstein 
12 februari 2023 
 
 
 

 

 

 

 

 

 


